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§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sam-

manträdet. 

 

§2  

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkeståhl och 

Mats Hellberg. Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas 

vid nästa sammanträde den 13/9 2017 

 

Information av tf. stadsdelsdirektör Gunilla Davidsson om 

planering för Community Center.  

Gunilla inleder med att det varit lugnt i stadsdelen jämfört med 

andra somrar. I tidningen ”Mitt i Kista” har man skrivit om att ha 

vakter under sommaren i Husby centrum. Det blev aldrig av pga. 

Securitas ville ha dubbelt betalt och Nokas ville inte åta sig upp-

draget. Fortsatta diskussioner pågår angående förslaget om vakter 

i Husby centrum. Information om Community Center, stadsdels-

center, som kommer att öppnas i Husby, i kontaktcenters lokaler, 

under 2018. Det kommer bl.a att inrymma medborgarkontor, 

öppna förskolan och BVC. På nedre plan är det tänkt en arena för 

möten och kontor på övre plan. 

Gunilla Davidsson vikarierar tills den nya stadsdelsdirektören 

Lee Orberson tillträder.  
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§5 

Rapporter 

a. Lugn och bra sommar. Både hemtjänsten och förskolorna 

har tagit emot många sommarjobbare. 

Utsättningsmöten fungerar bra.  

 

 

b. Statistikuppgifter  

Statistikuppgifter över beslut och domar delas ut och gås 

igenom.   

 

 

§6 

Ärenden till nästa nämndsammanträde. 

 

Ett nytt program för HBTQ personer har framtagits och är i tre 

delar. Rådet är positiv till programmet.  

 

Ny kamerabevakningslag ska införas. Rådet instämmer med för-

valtningens förslag och tycker det är positivt och ökar tryggheten.  

 

Utredning om servicehusen Rådet är positiva till slutrapporten.   

  

Motion om stadsdelsnämndreform, rådet anser enhälligt att de 14 

stadsdelsnämnderna ska behållas.  

 

Program om jämställt Stockholm 2018-2022 och program för lika 

rättigheter och möjligheter 2018-2022 Inga synpunkter lämnades. 

Rådet är positiva till programmen.   

 

 

§7  

Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Står kvar, återkommer längre fram. Sivert berättade även om 2st 

gårdsfester som blev lyckade.  

 

 

§8 

Övriga frågor 

Britta tar upp frågan angående gångbron vid busshållplatsen i 

Rinkeby centrum, som fortfarande inte är återställd att den för-

stördes 2015.  

Studiebesök från Tellus fritidscenter kommer till Husby den 13 

september efter pensionärsrådets möte.  
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§9 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum onsdag 13 september kl. 10,00-

11,30 i Husby, öppna mötesplats Oslogatan 16.  

 

§10 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkeståhl tackade alla och avslutade mötet. 


